



Navigation Warning

G023/2023

إنذار ملاحى

سلامة الملاحة في نادي مرسى دبي لليخوت – المدخل الشرقي Safety of Navigation in Dubai Marina Yachts Club (DMYC) East Entrance

This is to notify all stations that, due to the impending construction of the Bluewaters Island Causeway, an Exclusion Zone has been established within the Dubai Marina Navigational Channel, as shown in the attached map.

All the vessels navigating within the Dubai Marina channel shall exercise extreme caution, and comply with the below:

- Proceed with the safe speed of 5 Knot with no wake.
- Have due regard to other users in the area.
- Keep clear of the construction area as safe as practicable.
- Not to impede the passage of other vessels.
- Avoid anchoring in the channel or at the approaches.

All VTS (Al Hamriyah port, Dubai Creek, Port Rashid, Fishing Harbours, Dubai Harbour and Jebel Ali Port) are requested to notify all vessels accordingly.

Owners, Agents, Charters, Marinas, Yacht Clubs, and Recreational Sailing Boats shall ensure that the contents of this notice are made known to the Masters or Persons in charge of their vessels.

**Marine Operations Department
Dubai Maritime Authority**

هذا لإبلاغ كافة المحطات أنه نظراً لأعمال البناء المخططة لممر جزيرة بلووترز، تم إنشاء منطقة عزل خاصة ضمن القناة الملاحية في مرسى دبي، حسب الإحداثيات التالية، وكما هي موضحة على الخارطة الملحقة.

على كافة الوسائل البحرية المتواجدة في قناة مرسى دبي إبقاء مسافة كافية والإبحار بحيطه وحذر شديد، والتقييد بما يلي:

- الالتزام بالسرعة المحددة، 5 عقد بدون تكوين موج.
- مراعاة تواجد الآخرين في المنطقة.
- الابتعاد عن منطقة البناء قدر المستطاع.
- عدم عرقلة المسار الملاحى للوسائل البحرية الأخرى.
- تجنب الرسو في القناة أو عند المداخل.

على العاملين بنظام متابعة الوسائل البحرية في (ميناء الحميرية، وخور دبي وميناء راشد، ومرافئ الصيد وميناء جبل علي) إخطار جميع السفن وفقاً لذلك.

على مالكي السفن والوكلاء والمستأجرين والمراسي ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الالتزام بإبلاغ قباطنة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بتطبيق محتويات هذا الإنذار.

**إدارة العمليات البحرية
سلطة دبي البحرية**

Navigation Warning

G023/2023

إنذار ملاحي

السلامة الملاحية في نادي مرسى دبي لليخوت - المدخل الشرقي
Safety of Navigation in Dubai Marina Yachts Club (DMYC) East Entrance



Date: 01/06/2023

Ref: 2023MOD/NS/307/NW/G023